
 

 

Protokół Nr XLV/2022 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 czerwca 2022r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
35 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XLV Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński i Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz dwie inne zaproszone osoby, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała - Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
00

 otworzył XLV Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w § 22 pkt 4 Statutu Gminy Wierzchowo.  

 

Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przedstawienie porządku obrad sesji. 

Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Trybuna obywatelska. 

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wierzchowo za 2021 rok: 

1) debata  nad przedstawionym Raportem. 



2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo wotum 

zaufania – druk nr 269. 

Rozpatrzenie sprawozdania i ocena wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 2021 – 

debata absolutoryjna Radnych nad: 

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za rok 2021, 

2) sprawozdaniem finansowym za rok 2021, 

3) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu w 2021r., 

4) wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2021, 

5) opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w przedmiocie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2021, 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok – druk nr 270: 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo 

absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok – druk nr 271.  

Podjęcie uchwał: 

10.1 uchwała w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Wierzchowo na rok szkolny 2022/2023 – druk nr 272; 

10.2 uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady 

Gminy Wierzchowo – druk nr 273; 

10.3 uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2022 

– druk nr 274; 

10.4 uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2022 - 2032 – druk nr 275. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący obrad Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród radnych lub 

Wójt chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 

Radni i Wójt Gminy nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poinformował, że protokół  

z posiedzenia XLIV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 09 czerwca 2022r. został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi 

dotyczące zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu 

uregulowana została w §39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęły 

żadne uwagi dotyczące zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu z XLIV sesji Rady Gminy? 



Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XLIV 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Kazimierz Pajor. 

Protokół Komisji Nr 6/2022 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 6/2022 z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury i Komisji Rolnictwa stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 5 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym Radni 

nie złożyli interpelacji. 

 

Na sesji, interpelację skierowaną do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim 

złożył Radny Ryszard Borowicz: 

 

„Proszę o ustawienie lustra drogowego naprzeciwko wyjazdu z posesji nr 25 w 

miejscowości Sośnica przy drodze wojewódzkiej nr 177. Wyjazd znajduje się na 

dużym łuku drogi. Wyjeżdżając na drogę nie widać pojazdów jadących od Mirosławca 

w stronę Czaplinka. Wjazd na drogę jest bardzo niebezpieczny i grozi zajechaniem 

drogi będącym na niej pojazdom.” 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec, wobec braku dyskusji zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 



Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji w punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” Przewodniczący 

Rady Marek Mikulec zamknął punkt 7 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8  
 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec na wstępie poinformował, że nowelizacja ustawy  

o samorządzie gminnym w 2018 roku nałożyła na samorządy sporządzanie corocznego 

raportu o stanie gminy. Zgodnie z art. 28aa tej ustawy co roku do 31 maja Wójt musi 

przedstawić radzie raport o stanie Gminy. Raport obejmuje podsumowanie działalności wójta 

w roku poprzednim, w szczególności realizacje polityk, programów i strategii oraz uchwał 

rady gminy. Raport ma charakter publiczny i musi być zaprezentowany na sesji absolutoryjnej 

rady gminy; w debacie nad nim mają prawo brać udział również mieszkańcy.  

Rada rozpatruje Raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy w 

sprawie udzielenia absolutorium wójtowi. Nad przedstawionym Raportem przeprowadza się 

debatę. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w tym trybie składa do przewodniczącego rady 

pisemne zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 20 osób – w gminie do 20 000 

mieszkańców (tak jak nasza gmina). 

Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została 

sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie gminy. Mieszkańcy są 

dopuszczani do głosu przez przewodniczącego rady według kolejności otrzymania zgłoszenia. 

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy Rada Gminy przeprowadza głosowanie 

nad udzieleniem wójtowi wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec stwierdził, że nie wpłynęło żadne zgłoszenie w trybie 

art. 28aa ust. 7 ustawy o samorządzie gminnym, informując jednocześnie, że radni otrzymali 

Raport, stanowiący załącznik nr 6 do nin. protokołu w ustawowym terminie i debatę nad 

Raportem przeprowadzili na posiedzeniu wspólnym Komisji Budżetu i Finansów, Komisji 

Kultury i Komisji Rolnictwa. Komisje  pozytywnie oceniły opracowany Raport stwierdzając, 

że Raport jest rzetelnie opracowanym źródłem wiedzy o Gminie Wierzchowo, przedstawia 

kompleksowy przegląd przeprowadzonych i planowanych inwestycji oraz podsumowuje 

działalność Wójta. 

Uwaga Radnego Ryszarda Borowicza na posiedzeniu wspólnym Komisji dotyczyła 

zamieszczenia w przyszłości w Raporcie o stanie Gminy Wierzchowo informacji na temat 

sportu, na przykład o osiągniętych wynikach sportowych oraz o stanie bazy sportowej na 

terenie naszej Gminy. 

 

Wójt Jan Szewczyk zabierając głos powiedział, że Raport to dokument przedstawiający 

przede wszystkim realizację inwestycji i może z dumą patrzeć w oczy społeczeństwu  

w związku z realizowanymi inwestycjami. Opracowany przez pracowników Urzędu Raport 

opisuje stan Gminy za ostatni rok. Pokrótce omówił ważniejsze inwestycje, przede wszystkim 

rozpoczętą w 2020r. budowę kanalizacji sanitarnej w Świerczynie. 

Wójt uznał za jak najbardziej słuszną uwagę radnego Ryszarda Borowicza w sprawie ujęcia  

w przyszłości w Raporcie informacji na temat sportu i zapewnił, że w następnym roku taka 

informacja znajdzie się w Raporcie. 

Raport o stanie Gminy Wierzchowo za rok 2021 prezentuje sytuacje w takich obszarach, jak: 

 demografia, 

 system podatkowy w gminie, 



 informacja o wykonanych planach finansowych placówek oświatowych, 

 informacja o stanie mienia komunalnego, 

 Strategia Rozwoju Gminy Wierzchowo, 

 Lokalny Program Rewitalizacji, 

 Program gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy, 

 Plan wykorzystania zasobu nieruchomości gminnych, 

 Program Ochrony Środowiska, 

 Strategia  rozwiązywania problemów społecznych, 

 Gminny program wspierania rodziny, 

 Polityka społeczna, 

 Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminny 

Program Przeciwdziałania Narkomanii, 

 Roczny Program Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 

 Zajęcia w ramach realizacji zadania publicznego przez Stowarzyszenie „Nasza 

Świerczyna” pn. „Bieg Wilczym Tropem”, 

 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wierzchowo, 

 Realizacja uchwał Rady Gminy, 

 Współpraca z innymi społecznościami samorządowymi takimi jak:  

- Stowarzyszenia gmin i powiatów,  

- Związki komunalne, 

- Współpraca zagraniczna 

 Część analityczna: oświata i kultura. 

 

Wójt Jan Szewczyk na zakończenie swojego wystąpienia podsumowującego działalność za 

ostatni rok powiedział, że jest dumny ze zrealizowanych i realizowanych w dalszym ciągu 

inwestycji. Mimo niedogodności związanych ze stanem pandemii w związku  

z zagrożeniem rozprzestrzeniania się wirusa SARS-CoV-2 odbywała się zgodnie z przyjętym 

harmonogramem i zgodnie z oczekiwaniami naszych  mieszkańców. 

 

Wobec braku na sesji debaty nad Raportem o stanie Gminy Wierzchowo za rok 2021 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec stwierdził, że brak debaty świadczy o bardzo dobrej 

współpracy Wójta i Rady Gminy, z której należy się tylko cieszyć i życzyć sobie nawzajem 

dalszej takiej współpracy i realizacji zamierzonych zadań i celów. Przewodniczący Rady 

Gminy za pracę i współpracę podziękowania skierował do wszystkich pracowników Urzędu 

Gminy i jednostek organizacyjnych nasze j Gminy. 

 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady Marek Mikulec zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo wotum zaufania – 

druk nr 269. 

 
Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XLV/266/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo wotum zaufania – 

która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 



Ad. 9 
 

Ad.9.1 i 2 

 

Rada Gminy odstąpiła od szczegółowego przedstawiania na sesji sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Wierzchowo za 2021 rok, ponieważ wszystkie Komisje stałe Rady Gminy na 

swoich posiedzeniach szczegółowo analizowały sprawozdanie. 

Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 2021 rok stanowi 

załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wójta Jan Szewczyk podziękował Radnym za wzorową współpracę, dzięki której udaje się 

realizować zadania, które są ważne dla naszych mieszkańców. podziękował również 

pracownikom Urzędu Gminy, Kierownikom jednostek organizacyjnych oraz pracownikom 

tych jednostek za rzetelną pracę jaką wykonują, poprzez pracę pracowników postrzegana jest 

również praca Wójta. Zwrócił się do Rady Gminy o przyjęcie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2021 rok i udzielenie absolutorium. 

 

Ad.9.3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec odczytał treść uchwały Nr K.50.241.2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 13 kwietnia 2021 

roku w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 

2021 rok wraz z informacją o stanie mienia – opinia pozytywna - załącznik nr 9 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.9.4 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo Kazimierz Pajor odczytał 

treść wniosku Komisji Rewizyjnej z dnia 10 czerwca 2022 roku w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok – 

załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

W tym momencie salę obrad opuściła radna Lidia Kałandyk pomniejszając ilość członków 

Rady biorących udział w posiedzeniu do 13 osób. 

 

 

Ad.9.5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść uchwały Nr 50-131/2/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 czerwca 2022 roku  

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo w 

sprawie absolutorium – opinia pozytywna, załącznik nr 11 do nin. protokołu i otworzył 

dyskusję. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Ryszard Borowicz, który bardzo pozytywnie ocenił Wójta Jana 

Szewczyka za to, że podczas opracowywania planu remontu dróg gminnych w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład i w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych dla 

gmin popegeerowskich zwrócił się do Rady Gminy o współuczestniczenie w wytypowaniu 

dróg do remontu dzięki czemu wskazane przez radnych drogi gminne będą remontowane. 

 



W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Ray Gminy Marek Mikulec zamknął 

dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Ryszard Borowicz poinformował, że Komisja 

Budżetu i Finansów, Komisja Kultury i Komisja Rolnictwa Rady Gminy Wierzchowo 

pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wierzchowo za 2021 

rok wraz z informacją o stanie mienia i pozytywnie ustosunkowały się do wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Ad.9.6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2021 rok – druk nr 270. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XLV/267/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok – która stanowi załącznik nr 12 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.9.7 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 

rok – druk nr 271. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XLV/268/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wierzchowo absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

O godz. 13:20 posiedzenie sesji opuściła radna Dorota Sobczak pomniejszając ilość członków 

Rady biorących udział w posiedzeniu do 12 osób. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wierzchowo na rok szkolny 

2022/2023 – druk nr 272. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLV/269/2022 w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Wierzchowo na rok szkolny 2022/2023  – która stanowi załącznik nr 14 do nin. 

protokołu, 

 



2) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 

nr 273. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLV/270/2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych 

Rady Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu, 

 

3) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2022 – druk nr 274. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLV/271/2020 w sprawie zmian w budżecie Gmin y Wierzchowo na 

rok 2022 – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu, 

 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2022-2032 – druk nr 275. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLV/272/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2022-2032 – która stanowi załącznik nr 17 do nin. 

protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 10 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

W tym momencie na salę obrad powróciła radna Lidia Kałandyk. Aktualna ilość radnych 

biorących udział w posiedzeniu – 13. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że do Biura Rady Gminy nie wpłynęły 

żadne odpowiedzi na zgłoszone w poprzednim okresie interpelacje. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 11 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji pkt 12. 

Ad. 12 

Radny Ireneusz Jung ponownie powrócił do sprawy zamontowania progów zwalniających na 

drodze gminnej publicznej w miejscowości Osiek Drawski. Poinformował, że zebrał głosy 

poparcia za ponownym zamontowaniem progów zwalniających lub postawieniem znaku 

„Strefa zamieszkania”. Poprosił Wójta o rozważenie sugestii mieszkańców. 

 

Na powyższe Wójt Jan Szewczyk odpowiedział, że sugestia mieszkańców na pewno będzie 

rozważona. Przedmiotowa droga gminna ma status drogi publicznej. W związku z tym Urząd 

Gminy wystosował pismo do sołtysa w Osieku Drawskim o zwołanie zebrania wiejskiego, 

które mogłoby się wypowiedzieć na temat zamontowania progów zwalniających czy 

postawienia znaku „Strefa zamieszkania. 



Zdaniem Wójta Jana Szewczyka nie ma potrzeby jakiegokolwiek ograniczenia na tej drodze, 

ponieważ teren jest zabudowany i kierowcy mają obowiązek poruszać się zgodnie  

z przepisami o drogach publicznych. 

Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński dodał, że wnioskując o ustawienie znaku „Strefa 

zamieszkania” należy przy tym pamiętać, że w strefie zamieszkania pieszy może poruszać się 

po całej szerokości drogi i nie ma obowiązku ograniczać się tylko do chodnika czy drogi dla 

pieszych. W strefach zamieszkania obowiązuje zakaz postoju w miejscach, które nie są do 

tego specjalnie przeznaczone. Kierowcy mogą unieruchomić swoje pojazdy tylko na 

wyznaczonych do tego miejscach parkingowych. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec, wobec braku dalszej dyskusji zamknął punkt 12 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 13. 

Ad. 13 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Marek Mikulec o godz. 
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 zamknął obrady XLV sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

        Przewodniczący Rady 

             Marek Mikulec 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………. 

 

 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


